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Πρόταση 
«ανακωχής» 
σιον ΣΥΡΙΖΑ

Εξάμηνο μορατόρι
ουμ στον ΣΥΡΙΖΑ ανα
μένεται να προτείνει ο 
ΣΥΝ otis  συνιστώσεε 
του πολιτικού σχηματι
σμού τηε Αριστεράε. Στη 
συνεδρίαση τηε Πολιτι- 
κήε Γραμματείαε του 
ΣΥΝ αποφασίστηκε να 
προταθεί στουε εκπρο- 
σώπουε των συνιστω
σών να δοθεί Βάροε 
στην Κοινοβουλευτική 
Ομάδα και όχι στη Γραμ- 
ματεία του ΣΥΡΙΖΑ, ό- 
πωε γινόταν μέχρι τώρα.

Το εξάμηνο θεωρείται 
απαραίτητο για να εκτο
νωθεί η κρίση με αφορ
μή τη «διάσπαση» του 
σχήματοε στιε εκλογέε 
του Νοεμβρίου στην πε
ριφέρεια Αττικήε αλλά 
και για να γίνει «επανεκ
κίνηση». Εφ' όσον τα 
πράγματα εξελιχθούν ο
μαλά, τότε -σύμφω να 
με την πρόταση του 
ΣΥΝ- θα εξεταστεί και η 
διοργάνωση Πανελλα- 
δικήε σύσκεψηε του 
ΣΥΡΙΖΑ.

Η απόφαση που έλα
βε χθεε η Πολιτική 
Γραμματεία του ΣΥΝ και 
αναμένεται να ανακοι
νωθεί επίσημα τιε επό- 
μενεε ημέρεε, σύμφωνα 
με πληροφορίεε, ήταν 
προϊόν συμβ ιβασμού 
μεταξύ του Αριστερού 
Ρεύματοε και τηε ηγετι- 
κήεομάδαετουΣΥΝ.

Είναι ενδεικτικό ότι 
δεν διατυπώθηκε κά
ποια νέα πρόταση σχε
τικά με το συμμαχικό 
σχήμα τηε Αριστεράε. 
Εκείνο που διατυπώθη
κε είναι ότι όλοι χωρούν 
στονΣΥΡΙΖΑ και προχω
ρούν από κοινού σε ό
σα συμφωνούν, συζη- 
τώνταε για όσα διαφω
νούν.

Εμμεσα αηέρριψαν 
και το σχήμα τηε συλλο- 
γικήε ηγεσίαε, εξηγώ- 
νταε ότι η θέση τουε για 
το ζήτημα του επικεφα- 
λήε είναι γνωστή. Δηλα
δή ότι επικεφαλήε του ε
κλογικού αγώνα όσο 
και τηε Κ.Ο. είναι ο πρόε- 
δροε τουΣΥΝ.Θ.ΤΣ.

ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ ΚΑΙ ΣΤΟ ΚΡΑΤΟΣ ΜΕ ΣΑΡΩΤΙΚΕΣ ΑΛΛΑΓΕΣ

Κυβερνητικό πάρκο Ελληνικού

Τα παιδιά που έκαναν δενδροφυτεύσειε στο Ελληνικό θα πρέπει 
να πάρουν μόρια στο ΑΣΕΠ

Πρεμιέρα χθεε για τον «Καλ
λικράτη στο κράτοε», που 
περιλαμβάνει σαρωτικέε αλ- 
λαγέε, με νέο μισθολόγιο, 
νέο πλαίσιο για τιε μετατά- 
ξειε, καταργήσειε τομέων αλ
λά και μια πρόταση για ενι
αίο «κυβερνητικό πάρκο» με 
συνεγκατάσταση όλων των 
υπουργείων -ενδεχομένωε 
σε χώρο στο πρώην αερο
δρόμιο Ελληνικού!

Ως «εναρκτήριο λάκτι
σμα» της όλης διαδικα
σίας νοείται η χθεσινή 

σύσκεψη του υπουργού Εσω
τερικών Γ. Ραγκούση με τους 
γενικούς γραμματείς όλων 
των υπουργείων, οι οποίοι θα 
ασχοληθούν με την ποιοτική 
καταγραφή του προσωπικού 
της δημόσιας διοίκησης. Η 
καταγραφή θα πρέπει να έχει 
ολοκληρωθεί έως τις ίο  Φε
βρουάριου, ώστε να καταδει-

χθούν οι ελλείψεις και το πλε- 
ονάςον προσωπικό.

Συγκροτούνται για το σκο
πό αυτό ι 6 ομάδες στα υπουρ
γεία και μία ομάδα συντονι
σμού στο υπουργείο Εσωτερι
κών, ενώ, σε επόμενο στάδιο,

οι ομάδες θα πρέπει να εκτι
μήσουν τις αποχωρήσεις προ
σωπικού στην επόμενη τετρα
ετία για να ισχύσει η αναλογία 
μία πρόσληψη για κάθε πέντε 
συνταξιοδοτήσεις. Η αναλο
γία, ανέφεραν πηγές του υ

πουργείου, θα ισχύσει χωρίς 
παρεκκλίσεις σε όλο το Δημό
σιο, συμπεριλαμβανομένων 
και των κληρικών παρά τις εν
στάσεις της Ιεράς Συνόδου.

Η όλη διαδικασία θα γίνει υ
πό την εποπτεία, όπως πρό
σφατα δημοσιεύσαμε, ενός α
κόμη διεθνούς «τοποτηρητή» 
(πέραν της τρόικας). Πρόκει
ται για τον ΟΟΣΑ, ο οποίος έ
χει αναλάβει τη λειτουργική 
αξιολόγηση της δημόσιας δι
οίκησης. Ο «Καλλικράτης στο 
κράτος» σχηματοποιείται σε 
πέντε βήματα:
ι) Ενιαίο μισθολόγιο στο πρώ
το εξάμηνο του 2 θ ΐι, για να 
μην υπάρχουν εμπόδια στην 
κινητικότητα των υπαλλήλων 
λόγω μισθολογικής ανισότη
τας. Θα προηγηθεί, λέγεται, 
εντατικός διάλογος με την 
ΑΔΕΔΥ.
2) Νέο πλαίσιο για μετατάξεις 
(χωρίς να αποκλείονται απο- 
σπάσεις-μεταθέσεις), με σε

βασμό στην οικογενειακή κα
τάσταση των υπαλλήλων και 
γενικό κανόνα τη μετακίνηση 
εντός νομού.
3) Κατάρτιση νέων οργανι
σμών των υπουργείων, με κα
τάργηση ανενεργών ή αλληλο- 
καλυπτόμενων διευθύνσεων 
και τμημάτων.
4) Πρόβλεψη ώστε οι θέσεις 
των υπαλλήλων να περιγράφο- 
νται με συγκεκριμένες γνώ
σεις και δεξιότητες, βάσει των 
οποίων θα διενεργούνται και 
οι προσλήψεις μετά το 2012.
5) Ενιαίο «Κυβερνητικό Πάρ
κο» , στο οποίο θα μετεγκατα- 
σταθούν όλα τα υπουργεία 
που θα έχουν επιτελική μορ
φή και μικρότερο «όγκο». Πι
θανή θεωρείται η χωροθέτηση 
του Πάρκου στο πρώην αερο
δρόμιο Ελληνικού, ενώ θα 
προηγηθεί απογραφή της ακί
νητης περιουσίας του Δημο
σίου.

ΑΡΗΣ ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΟΥ

Η «σκιώδης» φανέρωσε γκρίνια στη Ν.Δ. Δέχονται διερεύνηση^αι της Goldman Sachs.

Πρεμιέρα με γκρίνιεε και καρφιά έκανε η 
πολυπληθήε «σκιώδηε κυβέρνηση» 

του Αντώνη Σαμαρά. Ο εκ των «Βαρόνων» 
Tns Ν.Δ. Γιάννηε Βαρβιτσιώτηε χαρακτήρι
σε το σχήμα «χύμα» και άφησε αιχμέε κατά 
του προέδρου τηε Ν.Δ. ότι απεμπόλησε τον 
μεσαίο χώρο για τη δεξιά πολιτική (real fm). 
Προειδοποιητική βολή έριξε ο Πάνοε Καμ- 
μένοε που είναι μέσα στουε ελάχιστουε 
βουλευτέε που δεν τουε ανετέθη κανέναε 
ρόλοε. Δήλωσε μεν ότι δεν έχει «καμία πι
κρία» αλλά αναλαμβάνει ακόμη και το ρί
σκο τηε διαγραφήε του, ξεκαθαρίζονταε ότι 
θα ζητήσει τη σύσταση τηε προανακριτικήε 
επιτροπήε «ανεξαρτήτωε το τι θα κάνουν οι 
άλλοι συνάδελφοι μου», όπωε είπε στον 
«99,5». Εκτίμησε μάλιστα ότι υπάρχουν και 
στελέχη τηε Ν.Δ., για τα οποία θα έπρεπε να 
διερευνηθούν ποινικέε και πολιτικέε ευθύ- 
νεε.

Η απάντηση τηε Ρηγίλληε ήρθε μέσω του 
νέου τομεάρχη Δικαιοσύνηε Κ.ΤζαΒάρα. 
«Τι είδουε συμψηφισμοί μπορούν να γί
νουν στο σκάνδαλο αυτό, όταν είναι δεδο
μένο ότι οι προγραμματικέε συμβάσειε, μέ
σω των οποίων Τροφοδοτήθηκε, εξελίχθη
κε και κορυφώθηκε η υπόθεση δίθπίθηε, 
καταρτίστηκαν και υλοποιήθηκαν από το 
1996 επί κυβερνήσεων ΠΑΣΟΚ;», αναρω
τήθηκε.

Είχε όμωε και συμμάχουε ο Α. Σαμαράε 
με πιο χαρακτηριστικό τον επίσηε «Βαρό
νο» Γιάννη Κεφαλογιάννη. Εκείνοε δεν τον

βρίσκει δεξιό και εξαπολύει μύδρουε κατά 
τηε Ντόραε Μπακογιάννη, την οποία κατη
γορεί ότι λειτουργεί ωε «εχθρόε τηε παρά
ταξη ε».

«Ποιον ανασχηματισμό; Κατάλαβα ένα 
πράγμα το οποίο δεν συντονίζεται», δήλω
σε ο Γ. Βαρβιτσιώτηε. «Ενα χύμα πράγμα το 
οποίο, αν θέλετε, επί εΒδομάδεε διαφημι
ζόταν και απεδείχθη ότι ήταν κάτι το οποίο 
δεν λέει τίποτα. Πόσεε γραμματείεε κάναμε 
και πόσουε τομεάρχεε; Είναι δυνατόν; Πώε 
θα συντονιστεί αυτό το σχήμα; Τέλοε πά
ντων... Εύχομαι να τουε βγει σε καλό».

Βέβαια, δεν απέφυγε την κριτική και ο ί- 
διοε. Η Ρηγίλληε αρνήθηκε να κάνει το ο- 
ποιοδήποτε σχόλιο, άλλα στελέχη όμωε του 
χρέωσαν δυσαρέσκεια, διότι ο γιοε του 
Μιλτιάδηε ορίστηκε αν. τομεάρχηε εμπορί
ου υπό τον Γιώργο Βλάχο που δεν θεωρεί
ται κάποιοε ξεχωριστόε ρόλοε.

Ο πρόεδροε τηε Ν.Δ. πάντωε, στον χθε
σινό πρωινό καφέ τηε Ρηγίλληε, εμφανί
στηκε ικανοποιημένοε από την προθυμία 
των στελεχών να εργαστούν. Είναι σαφέε 
ότι θέλει να βάλει σε διάταξη μάχηε το κόμ
μα του, διότι θεωρεί πιθανό το σενάριο των 
πρόωρων εκλογών. «Σαφέστατα η Ν.Δ. εί
ναι έτοιμη για εκλογέε ανά πάσα στιγμή, 
διότι τα πράγματα δεν πηγαίνουν καλά», 
δήλωσε ο στενόε του συνεργάτηε Ακηε Γε- 
ροντόπουλοε στον «9,84».

ΧΡΙΣΤΙΝΑ ΚΟΡΑΗ
korai@enet.gr

Θ α δεχτεί η κυβέρνηση να συ- 
μπεριληφθεί η δ ιερεύνηση 

τηε υπόθεσηε τηε θοΙάτηβη 58θήε 
στην εξεταστική για την οικονομία, 
αν το θέσει η Ν.Δ., δηλώνονταε ό
μωε ταυτόχρονα ότι η τακτική που 
εφάρμοσε το 2001 η ελληνική κυ
βέρνηση ήταν απολύτωε νόμιμη 
και σε κάθε περίπτωση δεν υπάρ
χει κανένα θέμα με την ένταξη τηε 
χώραε στην ΟΝΕ.

ΚοινοΒουλευτικέε πηγέε έλεγαν 
χθεε στην «Ε» ότι αυτή είναι η από
φαση γιατί η κυβέρνηση δεν έχει 
κάτι να κρύψει. Ο κυβερνητικόε εκ- 
πρόσωποε Γ. Πεταλωτήε, επιβεβαι- 
ώνονταε εμμέσωε πλην σαφώε την 
παραπάνω πληροφορία, είπε: «Η 
νομιμότητα τηε εισόδου τηε χώραε 
μαε στην ΟΝΕ έχει κριθεί από τα ί
δια τα κοινοτικά όργανα, από τα ί
δια τα θεσμικά όργανα τηε Ευρω- 
παϊκήε Ενωσηε». Διευκρίνισε όμωε 
ότι από κει και πέρα «αν τεθεί θέμα 
να δ ιερευνηθεί ο ρόλοε τηε 
θοΐάιτιβη 53θήε, είμαστε ανοιχτοί 
και, με την υπευθυνότητα που δια
κρίνει την κυβέρνηση, δεν θα υπο
χωρήσουμε στο να εξεταστούν τα 
πάντα, θέλουμε να έρθουν όλα 
στο φωε».

Η υπόθεση έφτασε στη Βουλή

καθώε ο εισαγγελέαε του Αρείου 
Πάγου Ι.Τέντεε διαβίβασε μηνυτή
ρια αναφορά του Αυστριακού οι
κονομολόγου Φάγιαντ Μούλα Κά- 
λι, ο οποίοε υποστηρίζει ότι το 
2001 διαπράχθηκαν τα αδικήματα 
τηε εξαπάτησηε τηε Ε.Ε. και τηε υ- 
ποκίνησηε σε παραποίηση ισολο
γισμού. Ο καταγγέλλων Αυστρια- 
κόε υποστηρίζει ακόμα ότι η 
Θοΐάητθη 5θσήε είχε ενεργό συμ
μετοχή στη χρηματοοικονομική 
παραποίηση μέρουε του χρέουε 
που έγινε από την κυβέρνηση για 
να μπει η Ελλάδα στην ευρωζώνη.

Η προκαταρκτική εξέταση τηε ει- 
σαγγελίαε Πρωτοδικών μόνο τυπι
κά ασχολήθηκε με την υπόθεση, 
καθώε προσέκρουσε σε «αξιόποι- 
νεε πράξειε» πολιτικών προσώπων 
τηε περιόδου 2001 και διαβίβασε 
την υπόθεση αμέσωε στη Βουλή.

Η σύσταση εξεταστικήε για την 
οικονομία, που τελευταία προκα- 
λεί αντιδράσειε και στο εσωτερικό 
τηε κυΒέρνησηε, αυτή τη στιγμή 
δεν είναι στιε άμεσεε προτεραιότη- 
τεε τηε κυΒέρνησηε γιατί, όπωε μαε 
έλεγαν αρμόδιεε πηγέε, προέχει η 
υπόθεση τηε Ζίμενε και των ομο
λόγων.
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